

Date: 16 July 2026

التاريخ: ١٦ يوليو ٢٠٢٦ م

**Subject: Strategic Investment in
Bank Nizwa SAOG**

الموضوع: استثمار استراتيجي في بنك نزوى
ش.م.ع.ع

Further to the disclosure issued by Bank Nizwa SAOG dated 16th of July 2026 regarding the proposed merger by incorporation of Alizz Islamic Bank SAOC ("Proposed Merger"), Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") is pleased to disclose that its Board of Directors, at its meeting held on 16th of July 2026, approved Ominvest's participation as a strategic investor in the proposed funding structure.

The proposed funding structure is intended to result in Ominvest holding a strategic stake of up to 20% of the issued share capital in Bank Nizwa SAOG following completion of the Proposed Merger.

The Proposed Merger, the proposed funding structure and Ominvest's participation remain subject to all required regulatory and other applicable approvals.

Ominvest will keep the market informed of any material developments in due course, in accordance with the applicable disclosure requirements.

إلحاقاً إلى الإفصاح الصادر عن بنك نزوى ش.م.ع.ع بتاريخ ١٦ يوليو ٢٠٢٦ م بشأن الاندماج المقترح بطريق الضم لبنك العز الإسلامي ش.م.ع.م ("الاندماج المقترح")، تسر الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع ("أومينفست") أن تفصح بأن مجلس إدارتها، في اجتماعه المنعقد بتاريخ ١٦ يوليو ٢٠٢٦ م، قد وافق على مشاركة أومينفست كمستثمر استراتيجي ضمن هيكل التمويل المقترح.

ومن المتوقع أن يؤدي هيكل التمويل المقترح إلى امتلاك أومينفست حصة استراتيجية تصل إلى ٢٠٪ من رأس المال المصدر لبنك نزوى ش.م.ع.ع بعد إتمام الاندماج المقترح.

ويظل الاندماج المقترح، وهيكل التمويل المقترح، ومشاركة أومينفست خاضعة للحصول على جميع الموافقات التنظيمية وغيرها من الموافقات المطلوبة ذات الصلة.

وستواصل أومينفست موافاة السوق بأي تطورات جوهرية في حينها، وذلك وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

FOR / Oman International
Development and Investment
Company SAOG

عن / الشركة العمانية للتنمية
والاستثمار ش.م.ع.ع


